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Need a sneak peek? These articles are available online:

· Getting Archaeology Right at Ai
· What Memories Are Made Of
· Jungle Doctors
Don’t miss the exciting July–September issue of Answers, where you’ll see the Creator’s genius in everything from single-celled organisms to the incredibly complex human brain! You’ll learn about the strawberry dart frog’s extraordinary dedication, how wild animals cope with ailments, and the oddly intelligent behavior of the simple algae, Volvox. In the special feature, “Matchless Miracle of the Mind,” you’ll be amazed at the mind-boggling abilities of your brain. Did you know that your memory, vision, and even everyday conversation puts man-made technology to shame? Even the latest supercomputer doesn’t compare to the incredible abilities God designed into the human brain.

De-Nyeing Science

Bill Nye, “the science guy,” has said evolution is the foundation of all science. But is it really? Does he understand the difference between observational and historical science? Geneticist Georgia Purdom explains that even though creationists and evolutionists have the same evidence, their different worldviews determine their interpretations of the evidence. Only when our minds are yielded to Christ can we draw the right conclusions.

Matchless Miracle of the Mind
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Illustration by Mads Abildgaard
In a world where it may seem the supercomputer has the upper hand, God’s design of the human brain actually wins hands down over man-made technology.

What Memories are Made Of

Think you’re going senile when you can’t remember where you left your car keys? Think again. God made your brain to remember the most important information and discard the rest. Your brain’s ability to self-organize and prioritize information is more sophisticated and complex than any high-tech invention humans have come up with.

More Than Meets the Eye

Ever wonder why a computer will ask you to identify those warped letters before you set up an online account? A computer doesn’t recognize the images the way a human eye perceives them. Of the many details you see, how many do you really need to perceive to organize a scene or make connections between two different objects? A computer needs a specific pattern, but your brain can decipher an image with only a few clues.

Making Sense of the World

Linguist John W. Oller Jr. says there’s a reason small children ask so many questions. A child’s journey from speaking his first word to asking hundreds of questions a day started before he was even born.

Your Nimble Noggin

What would be more useful in an emergency—a computer or a brain? When you see the contrast between them, you’ll realize there’s no comparison. Did you know that God designed your brain to react in a matter of milliseconds? Use our simple test to compare your reaction time with your friends—who has the quickest brain?
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Illustration by John Phillips
Beware the Roaring Lion

God gave us all that brainpower for a very serious purpose, to be vigilant (see 1 Peter 5:8). Satan’s next attack on your children may be through your home-education textbooks. In this eye-opening article, Ken Ham shows that when compromising Christian publishers connect the idea of millions of years and evolution with the word science, children are deceived about what true science really is.

The Devil is in the Details . . . or Is He?

It’s easy to mix man’s opinion with God’s Word and “know” things that aren’t actually true. So who was the serpent in the Garden of Eden? What does the Bible really say?

Getting Archaeology Right At Ai

Secular archaeologists claim they’ve found the city of Ai and that the biblical account doesn’t match the facts. But a team of biblical researchers has uncovered compelling evidence—ruins that line up perfectly with the Bible’s history—that the secular archeologists were digging in the wrong place!

Our Daughters and Wives in Combat?

Should our daughters and wives serve in combat? Christians have considered this question for centuries, but it has crossed the threshold into American homes with a recent ruling by the USA’s Obama administration. Theologian Richard Mayhue delves into God’s Word for timeless examples and principles that give an answer.

The Greatest Show Under Earth Adventurer
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Gypsum Flowers: Gypsum can produce beautiful crystals that look like flowers. Even in the dark corners of caves, we can see reminders of God’s handiwork.

Buddy Davis reveals the wonders of Tennessee’s Cumberland Caverns, from a waterfall 60 feet underground to “hairy” rocks and . . . bacon?

Journey to the Center of the Earth

Even the deepest caves don’t get close to the center of the earth. But many vital activities, from predicting earthquakes to finding oil and even learning about the earth’s history, depend on knowing about our planet’s interior. How can we get such information when we can’t go there in person?

Single-Celled Synchronized Swimmers

Slimy green Volvox may look just like the other scum in your local pond, but look closer and you’ll see an intriguing, and even beautiful, colony of one-celled organisms working together. How does a Volvox respond purposefully to light when there’s not a brain—or even a single nerve cell—in the whole colony?

Jungle Doctors

Where can a gorilla get relief from intestinal parasites? Obviously they don’t have medicine cabinets in the middle of the jungle. Or do they? Leaf-eating giraffes don’t eat dirt for the taste and a pregnant elephant didn’t trek 17 miles out of her way just to enjoy the scenery. Could it be that God Himself stocked the jungle with the medicines they need?

Piggybacking Pollywogs

Deep in the jungles of Central America, strawberry dart frogs show more dedication to their young ones than the many frog species that just lay their eggs and leave the tadpoles to fend for themselves. Mom takes a personal interest, transporting each tadpole to the perfect “pool” and returning again and again to care for her youngsters.
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Subscribers also get access to exclusives online, including video clips, free downloadable audio versions of many articles, book excerpts, and more. If you want to be ready to defend the truth and authority of Scripture and share the wonder of God’s handiwork, subscribe now to Answers magazine (or renew your subscription) and get ready for a year or more of award-winning, information-packed issues!

(下面中文使用谷歌翻译。需要修正和编辑。)
心灵如何工作？获取答案！
提沙马丁
2013年6月20日，
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需要偷看吗？这些文章可在网上：
考古学权艾
记忆是什么
丛林医生
不要错过精彩的七月至九月的问题的答案，在这里你会看到造物主的天才，从单细胞生物到令人难以置信的复杂的人类大脑的一切！您将了解草莓箭毒蛙的异乎寻常的执着，野生动物如何应对疾病，和奇怪简单藻，团藻的智能行为。在特殊功能，“心灵举世无双的奇迹，”你会惊奇地发现你的大脑在令人难以置信的能力。你知道吗，你的记忆，视力，甚至日常的谈话使人造技术的耻辱吗？即使是最新的超级计算机不会比较令人难以置信的能力，神做人的大脑。
去Nyeing (Deny否认) 科学
“科学的家伙，”比尔·奈伊说进化是所有科学的基础。但是，是不是真的？他理解科学观测和历史之间的区别吗？遗传学家乔治亚Purdom解释，即使神创论和进化论有同样的证据，他们不同的世界观决定了他们的证据的诠释。只有当我们的头脑屈服于基督，我们可以得出正确的结论。
心灵的举世无双的奇迹
 
由麦德斯Abildgaard插图
在这样一个世界，在那里它可能看起来超级计算机有上风，上帝对人类大脑的设计实际上手中夺下来在人造技术。
回忆是什么样的
想想你老年时，你可以不记得你的车钥匙？再想想。上帝创造了你的大脑要记住的最重要的信息，并放弃其他。纷纷拿出你的大脑的能力，自我组织和优先信息比任何高科技的发明人是更加先进和复杂。
超过了眼见
一台电脑有没有想过为什么会问你以识别那些扭曲的字母，然后再设置一个在线帐户？一台计算机无法识别图像人的眼感知他们。你看到的诸多细节，你有多少真正需要感知到组织一个场景，或两个不同的对象之间的连接？一台计算机需要一个特定的模式，但你的大脑可以破译的图像，只有少数的线索。
理解世界
语言学家约翰·W·小OLLER说小孩子问这么多问题是有原因的。一个孩子说他的第一个字，问了许许多多的问题一天的旅程开始之前，他还没有出生。
你灵活与头发生素
什么在紧急情况下的计算机或大脑会更加有用吗？当你看到它们之间的对比，你会知道有没有比较。你知道吗，上帝设计你的大脑在几毫秒内做出反应？使用我们的简单测试来比较你与你的朋友谁拥有最快的大脑反应时间？
 
插图由约翰·菲利普斯
当心咆哮的狮子
上帝给了我们所有的脑力一个非常严肃的目的，要警惕（见彼得前书5:8）。撒旦的下一个攻击你的孩子可能会通过您的家庭教育教材。肯火腿在此开眼界的文章，表明千百万年，科学一词的演变与妥协时，基督教的出版商连接的想法，孩子们知道什么是真正的科学或真的是欺骗。
魔鬼在细节。 。 。或者是他吗？
神的话语和“知道”的事情是不是真的，这很容易混人的意见。那么，谁是伊甸园中的蛇？圣经怎么说？
获取考古有权在艾
世俗考古学家声称，他们已经找到了艾城和圣经记载不符事实。而是一个团队的圣经研究人员已经发现了令人信服的证据废墟，完全与“圣经”的历史，世俗的考古学家在错误的地方挖排队！
我们的女儿和妻子在战斗？
如果我们的女儿和妻子可以在战斗？基督徒认为这个问题的几个世纪，但它已经越过了门槛进入美国家庭，美国奥巴马政府最近的一项裁决。神学家理查德Mayhue深入研究神的话语，永恒的例子和原则，给出一个答案。
在地球上最伟大的冒险家表演
 
石膏花：石膏可以产生美丽的晶体，看起来像鲜花。即使在阴暗的角落的洞穴中，提醒我们可以看到神的手工。
巴迪·戴维斯揭示了田纳西州的坎伯兰溶洞奇观，瀑布从60英尺的地下“大闸蟹”的岩石。 。 。培根？
地球中心之旅
即使最深的洞穴不要靠近地球的中心。但是，许多重要活动，从地震预测到找油，甚至有关地球历史的学习，取决于知道我们地球的内部。我们怎样才能得到这样的信息时，我们不能去那里的人吗？
单细胞花样游泳
粘糊糊的绿色团藻可能看起来就像其他的败类在您当地的池塘，但仔细看，你会看到一个有趣的，甚至是漂亮的，一起工作的单细胞生物体的殖民地。如何做一个团藻故意响应光时有没有脑，甚至一个单一的神经细胞在整个殖民地？
丛林医生
大猩猩在哪里可以得到缓解肠道寄生虫吗？很明显，他们没有在中间的丛林的药品柜。还是他们？食叶长颈鹿不委曲求全的味道，并没有怀孕大象跋涉17英里，只是她的方式欣赏风景。难道是神自己放养的丛林里，他们所需要的药物吗？
捎带Pollywogs的
在中美洲的丛林深处，草莓箭毒蛙显示更多的奉献，他们年轻的比许多青蛙物种，只是下蛋，留下蝌蚪自生自灭。妈妈带个人权益，每个蝌蚪运输以完美的“池”，并一次又一次地返回到照顾她的青少年。
订户还可以获得独家在线，包括视频剪辑，可免费下载的音频版本的许多文章，书籍摘录，访问。如果准备来捍卫的真理和权威的圣经和分享上帝的手艺奇迹，认购现在到 Answers magazine或续订您的订阅，并准备一个一年或更屡获殊荣，信息丰富的问题​​！
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